
Zápis z jednání Kulturní komise ze dne 22.04.2024 
 
Přítomni : Ing. Dagmar Zvěřinová; Mgr. Ivona Králová; Mgr et Mgr. Lenka Šimo; Mgr. Ivona 
Nečasová; Ing. Jan Havlík, MPA; Ing. Miroslav Keller; Dana Hrstková 
Omluven:  Bc Lubomír Neumann MSc BA; Ing. Martin Mrkos, ACCA 
Host: R.D. Ing. Mgr. Marek Husák, Jitka Klementová 
 
Komise se sešla v pondělí 22. dubna 2024 v 15.30 hodin. 
 
Předsedkyně komise seznámila přítomné s navrženým programem jednání. 
Program:  
1. Hlasování o přítomnosti hostů 
2. Spolupráce města s farností Nanebevzetí P. Marie – klášter 
3. Různé 
K programu neměl nikdo z přítomných připomínky. 
 
Usnesení 
Kulturní komise schvaluje program svého jednání dne 22.04.2024. 
Hlasování: Pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0. 
SCHVÁLENO 
 
Ad 1) 
Předsedkyně komise vyzvala členy k hlasování ohledně přítomnosti pana faráře Marka 
Husáka a paní Jitky Klementové. 
Hlasování: Pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0. 
SCHVÁLENO 
 
Ad 2) 
Předsedkyně komise poděkovala p. farářovi za spolupráci s městem Žďár nad Sázavou při 
organizaci kulturních akcí. Dále hosty seznámila s činností komise, zejména v době hodnocení 
dotací a jejich doporučení radě města. P. farář upozornil na blížící se pouť k svátku Jana 
Nepomuckého s několikadenním duchovním programem. Z hlediska návštěvnosti dále zmínil 
krojovou pouť, která proběhne v září. Mimo duchovního programu probíhají v bazilice 
Nanebevzetí P. Marie a sv. Mikuláše i v kostele sv. Jana Nepomuckého na Zelené hoře 
přednášky, koncerty, programy pro děti. 
Na Zelené hoře jsou opět umístěny varhany po rekonstrukci. Problém p. farář vidí 
v nedostačujícím parkovišti a chybějícím zázemím, hlavně toalet.  
P. Klementová seznámila přítomné s opravami, které ve farnosti probíhají: Dolní hřbitov (kaple 
s kryptou), Kostel sv. J. Nepomuckého (dřevěné výplně, sochy andělé), Bazilika NPM 
(presbytář, boční lodě, lavice). 
Farnost má nové webové stránkách s novým vizuál včetně loga. 
Za obnovu ambitu kostela sv. J. Nepomuckého na Zelené hoře se farnost uchází o Zlatou 
jeřabinu, cenu Kraje Vysočina za kulturní počin. 
 
Závěrem paní předsedkyně poděkovala p. faráři za přijetí a poskytnuté informace. P. farář 
požádal zástupce městského úřadu o sdílení publicity, např.  v propagačních materiálech 
městských akcí uvést otevírací dobu baziliky. 
 
 
Příští zasedání komise bude v pondělí 20. května 2024 v 16.30 na MěÚ v zasedací místnosti 
rady města. 
 
 
Zapsala: Hrstková 
Schválila. Ing. Zvěřinová 


